
 

Minnesanteckningar Klubbkonferens 12 nov 2023  

Samling i konferensrummet med kaffe och smörgås. 

19 personer närvarande varav 7 som representanter för klubbar.  

Ordförande hälsade alla välkomna och inledde med upprop. 

Avfallshaneringsplanen – Björn Geijer, miljösamordnare i RBF. 

Tvingande för hamnar att göra en avfallshanteringsplan som ska skickas in 
till kommunen. 
Med hamn menas hamn med mer än 25 båtplatser.  
Ett antal kriterier i enlighet med SBU:s tips redovisades. Frågor besvarades. 
En god idé är att man kontaktar kommunen för att få klart hur den kommer 
att hantera frågan. Viktigt att klubben är ute i god tid om den ska få godkänt 
före första januari 2024. 
Om man inte gör en plan kan man få sanktionsavgifter. I en del fall kan de 
bli rätt höga. 

Om RBF och SBU – vad gör vi? Håkan Zetterberg vice ordförande i RBF. 

Bildspel som är utskickat till alla klubbar. Genomgång med möjlighet till 
frågor. 

Klubbförsäkringen gäller egendom- dock ej bommar och bryggor, ansvar, 
egendomsskada, olycksfallsförsäkring, oljeskada, rättskydd och 
förmögenhetsförsäkring. Vidare finns flera tillägg som kan utöka skyddet 
vidare. Vid vakt kan någon utanför klubben vara med, men man måste föra 
in det i vaktlistan för att personen ska vara försäkrad. 

Organisationen i SBU är under diskussion. Ännu osäkert hur den framtida 
organisationen ska se ut och verka. 
Idéer över hur vi ska utveckla klubbarnas verksamhet saknas till stor del. Vi gissar 
att alla klubbar har dessa problem så diskussionen behövs på alla nivåer.  
I takt med att omvärlden förändras måste verksamheter som våra också förändras. 
Vattenskotrar t.ex. kan vara en ingång till ett modernare båtliv inte bara något att 
gnälla på. Ägarna går sannolikt över till större båtar senare i livet. 

Polisfrågor – Annika Eriksson (kommunpolis Norrtälje) 

Information om Båtsamverkan. AE skriver inlägg om pågående och genomförda 
båtbrott. Utifrån den informationen kan man se det som en varning för eventuellt 
kommande problem för näraliggande klubbar och båtägare. 
Coboats. För spridning till omgivningen och snabbhet. Medlemskap 
rekommenderas.  
Mycket båtbrott i vår region. 25 november är det båtbrottsmöte på polisstationen i 
Norrtälje. Anmälan för deltagande krävs, se mer på RBF:s hemsida eller Coboats. 
Representanter också från kommunerna runt Stockholm och Saltsjö-Mälarens 
Båtförbund är med och informerar om båtbrott. 



Varför är just Bergshamra och Vaxholm så drabbade? De som blivit bestulna är 
fortsatt utsatta för brott. Kustbevakningen har fått nya direktiv gällande misstanke. 

Båtstölderna kostar 300 miljoner/år. Organiserad brottslighet. Corona och 
Ukrainakriget påverkade, men nu ökar det igen. Problemet är att polisen ser bara 
sin egen kommun. Det finns ingen regional organisation. Gemensamt kan vi ändra 
det. 

Vid anteckningarna 

 

Leif Ehnström 

 

 

 


